
Jeg er familieplejekonsulent. Bl.a fører jeg tilsyn med og uddanner plejefamilier.

Jeg følger jo med også med i den tragiske sag om vanrøgt i en plejefamilie i vordingborg.

For at imødekomme lignende sager har jeg en bøn…..

"Barnets reform" indebærer bl.a. at tilsynet med og uddannelsen af plejefamilier skal intensives.

Derfor følger der også penge med således at kommunerne kan føre flere og dermed bedre tilsyn 
samt uddanne plejefamilierne yderligere.

I min kommune er der 200 (to hundrede) plejefamilier der skal føres tilsyn med og videreuddannes. 
I min kollagas kommune er der 20 (tyve). Befolkningsmæssigt er de to kommuner lige store. Jeg 
forventer således at de to kommuner modtager samme størrelse bloktilskud ifm. "Barnets Reform".

Nu kommer vi så til bønnen.
Lad "barnets reform" få en god start og doser midler i forhold til opgavernes størrelse. Så har vi da i 
det mindste en chance for leve op til formålet med "barnets reform" og dermed forebygge nye 
vanrøgts sager.

Med venlig hilsen

Max Andreassen
familieplejekonsulent
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